
Tietoturvaseminaarista 11.1.2016 sanottua  
 
Tietoturvaseminaariin 11. tammikuuta 2016 osallistui 50 kettua kumppaneineen. 
Luennoitsijana oli Enter ry:n kouluttaja Urho Karjalainen. 

Tilaisuuden jälkeen sain tällaista palautetta.  Kiitos kommenteista! 

- Annikki Kiehelä - 

-  Tietoa tuli roppakaupalla hyvin sulatettavassa muodossa. Uskoisin että kaikki olivat 
tyytyväisiä antiin. 

-  Tämän päivän seminaari oli mielestäni loistava. Paljon hyvää asiaa. Karjalainen on 
uskomaton tyyppi. Hänellä oli kaikkiin kysymyksiin vastaus ja hän eteni asioissa 
rauhallisesti. Hänen oppejaan voisi kuunnella useamminkin. 

-  Luennoitsija osasi selvittää asiat niin, että seniorikin pysyi koko ajan kärryillä. 

-  Asiat painuivat mieleen, koska Urho osasi kertoa hyviä esimerkkejä nettimaailman 
vaaroista. 

-  Nyt ymmärrän mitä on pilvipalvelu. Pelkästään tämän takia kannatti tulla mukaan. 

-  Olipa mainio luennoitsija! Kiitos järjestelyistä! Näyttää kovasti kiinnostavan Kettuja 
tämän tyyppinen asia. 

- Yhden pienen muutoksen ehdottaisin, jos jotain vastaavaa järjestetään. Kaksi ja puoli tuntia 
yhteen menoon samassa asennossa on liikaa Ketulle kuin Ketulle. Pieni muutaman minuutin 
taukojumppa tekisi ihmeitä. Yksi kaffepaussi on liian vähän. Jos olen hengissä lupaan vetää 
taukojumpan, mikäli jokin pitkä luento vielä järjestetään. 
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